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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 6/06 z 
dnia 18 maja 2006  r.- godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia. 
2. Informacja o stanie przygotowań do sezonu wczasowo - 

turystycznego 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski 

 
 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jadwiga Fudala  – 

Przewodnicząca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy  5 spośród 7 – 
osobowego składu Komisji , co stanowi kworum do 
podejmowania prawomocnych decyzji.  

 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
Radni nieobecni : Marian Szumski, Krzysztof Matyjasik 

 
 

Przewodnicząca Komisji  poddała pod głosowanie w/w 
porządek obrad  .  

 
 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w 
porządek obrad. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia .  

 
 

  Na obrady Komisji przybył radny Krzysztof Matyjasik. 
 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala   poddała pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr  5/2006 z dnia 12 maja  2006 r  
  
  

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
przyjęła Protokół Nr  5/2006  bez uwag.  
 
Radny Bogdan śabiński – wstrzymałem się od głosowania nad w/w 
protokołem poniewaŜ nie brałem udziału w   posiedzeniu 
wyjazdowym  Komisji w zakresie funkcjonowania Świetlic Wiejskich i 
Środowiskowych. W tym samych godzinach odbywała się Komisja 
przetargowa na zbycie mienia, w której jestem przewodniczącym .  

 
 
 

Ad. 2. Informacja o stanie przygotowań do sezonu wczasowo – 
turystycznego.  

 
 
 Biorąc pod uwagę przykre doświadczenia z lat 

ubiegłych, Komisja widzi potrzebę zwiększenia pełnej 
opieki medycznej (szybka reanimacja)  podczas 
organizacji Maratonu „10 mil Szlakiem zwiniętych torów” 
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w wniosek. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  

 
 

Komisja przyjęła do wiadomości informację w zakresie 
przygotowania do sezonu letniego 2006 r zgodnie z zał. 
Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

Ad. 3.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następującego  
pism a: 

 
 

1. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku – 
Postanowienie  w spr. odrzucenia skargi Pana / *wyłączenie 
jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 

względu na prywatność osoby / na Uchwałę Rady Gminy Ustka  z 
dnia 26 listopada 2004 r Nr XXI/219/04 w przedmiocie 
zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji  
o godz. 11 05  zamknęła obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz                  JADWIGA  FUDALA 

 
 
 

 
 


